

Title (en)
Foldable walking-stick.

Title (de)
Zusammenlegbarer Gehstock.

Title (fr)
Canne de marche pliante.

Publication
EP 0215771 A2 19870325 (DE)

Application
EP 86890252 A 19860908

Priority
AT 264985 A 19850910

Abstract (en)
The foldable walking-stick with a handle (5), in particular a hiking stick, mountaineering stick or the like, consists of several tubular parts (1, 2, 3) which can be inserted into one another and are penetrated by a rubber cord (18) which is attached in each case to the top and bottom tubular part (1, 3). An additional tubular part (4) is inserted in the top tubular part (1) so as to be displaceable with a locking mechanism so that the entire length of the stick can be adjusted and fixed. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein zusammenlegbarer Gehstock mit Handgriff (5), insbesondere Wanderstock, Bergstock od.dgl., besteht aus mehreren ineinandersteckbaren Rohrteilen (1,2,3), die von einer Gummischnur (18) durchzogen sind, die jeweils am oberen und unteren endseitigen Rohrteil (1,3) befestigt ist. In den oberen, endseitigen Rohrteil (1) ist ein zusätzlicher Rohrteil (4) mit einem Verriegelungsmechanismus verschiebbar eingesteckt, sodaß die Gesamtlänge des Stockes einstell- und fixierbar ist.

IPC 1-7
A45B 9/00

IPC 8 full level
A45B 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45B 9/00 (2013.01); **A45B 2009/005** (2013.01); **A45B 2009/007** (2013.01)

Cited by
DE20211381U1; EP1016435A3; KR100849633B1; DE10215593A1; GB2319724A; GB2319724B; GB2479911A; GB2479911B; US8985130B2

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0215771 A2 19870325; **EP 0215771 A3 19881117**; **EP 0215771 B1 19920226**; AT 384716 B 19871228; AT A264985 A 19870615; DE 3683976 D1 19920402

DOCDB simple family (application)
EP 86890252 A 19860908; AT 264985 A 19850910; DE 3683976 T 19860908